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Store mengder hjort har vore ei stor ulempe i mange år.
Med hjort på innmark og øydelegging av planteskog.
Ungskogen vert rundbarka.
Ein del av slåttemarka er så nedbeita og neddreten av
hjorteskit slik att de ikkje er noko å slå på.
Rundballene lager dei hol på om hausten og vinteren.
Så de vert ein stor meir kostnand og arbeid.
De er like mykje hjort att når me slutta jakta som når 
me byrja jakta.
MINSTE  arealet må betydeligt ned og tilldeleng av hjorteløyve må 
opp slik att ein får redusert  hjorteproblemet.
De må vere lett å få SKADE fellingsløyve.
Mvh.
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